
Protokół z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 10.06.2024 roku.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad.  

5. Rozpatrzenie petycji mieszkańców miejscowości Złotniki ul. Pigwowa i ul. Azaliowa.  

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

  

Ad. 1 – 4. 

Przewodniczący K. Łączkowski otworzył posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji oraz stwierdził 

prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie.  

 

Ad. 5.  

Przewodniczący K. Łączkowski przedstawił temat petycji mieszkańców ulic Pigwowej i Azaliowej w 

Złotnikach informując o dwóch kwestiach: 

• brak oświetlenia na ul. Pigwowej (ok. 150 m), 

• kwestia zwiększenia bezpieczeństwa na osiedlu (brak monitoringu). 

Po uzyskaniu informacji o braku monitoringu przewodniczący K. Łączkowski oznajmił, że sprawa 

zostanie zgłoszona do projektu budżetu na przyszły rok lub dojdzie do porozumienia z policją o 

zwiększeniu kontroli terenu osiedla.  

RB A. Karpowicz przypomniał, że przeprowadzona została modernizacja i rozbudowa monitoringu. 

Obecnie jest 57 kamer w wyniku ustaleń między policją, strażą gminną, a gminą. Określne zostały 

newralgiczne miejsca, ponieważ nie możliwym jest, aby monitoringiem objąć wszystkie ulice. Jedynym 

rozwiązaniem jest złożenie przez mieszkańców ww. ulic wniosku do budżetu gminy na następny rok, 

musi być zgoda wójta i ujęcie wniosku w projekcie budżetu. Radni powinni zdać sobie sprawę, że będzie 

to bardzo trudne i kosztowne, ponieważ każde zdarzenie na jakiejkolwiek ulicy będzie powodowało 

potrzebę zainstalowania monitoringu. Policja natomiast może sprawdzić ile było w danym rejonie 

zdarzeń i oczywiście dyskusja z policją może okazać się pomocna w argumentacji do zamontowania 

kamer.  

Przewodniczący K. Łączkowski poinformował, że oficjalnie przekieruje sprawę i pismo do komisji 

bezpieczeństwa. Przewodniczący złożył formalny wniosek o przekazanie w części petycji o zwiększenie 

kontroli przez patrole policyjne. 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie.  

Radny J. Dudkiewicz poprosił pana Karpowicza o przesłane protokołu dotyczącego przeglądu 

monitoringu wraz z uwagami.  



RK D. Torba omówił historię terenu ulic Azaliowej i Pigwowej w Złotnikach. Jest to teren od wielu lat 

realizowany przez deweloperów. W przypadku ul. Azaliowej deweloper zobowiązał się zrealizować 

budowę drogi z pełną infrastrukturą. Ul. Pigwowa także – w etapach. Z jakiegoś powodu omawiany 

fragment nie został zrealizowany pod kątem budowy oświetlenia. Deweloper często wiele rzeczy 

obiecuje, a potem ich nie realizuje. W omawianym przypadku inwestycje drogowe są na wysokim 

poziomie, natomiast od nr 48 faktycznie oświetlenia nie ma. Jest to odcinek ok 300 metrowy. Pan Torba 

poprosił, aby omawianą petycję potraktować jako wniosek do projektu budżetu. Należy sprawdzić, czy 

pozwolenie na budowę jest jeszcze aktualne.  

Przewodniczący K. Łączkowski poprosił o informację dotyczącą pozwolenia na budowę.  

RK D. Torba poinformował członków komisji, że egzekwowanie od dewelopera jego zobowiązań leży 

wyłącznie po stronie tych, którzy kupują od niego mieszkania. Pan Torba sprawdzi, czy doszło do 

jakiegoś porozumienia lub umowy z gminą. Jeśli zacznie się od wniosku do budżetu, to nic się nie stanie. 

Jeśli zostaną jakieś dokumenty odnalezione, wówczas zostanie ewentualnie wyegzekwowane od 

dewelopera to, żeby inwestycję zrealizował. Pan Damian dodał, że monitoring nie zostanie 

zrealizowany dopóki nie powstanie oświetlenie. W uzbrojeniu terenu ul. Pigwowej nie ma 

telekomunikacji ani sieci.  

Przewodniczący K. Łączkowski zgłosił wniosek o przekazanie petycji do urzędu. 

Radny M. Dziedzic oznajmił, że po wysłuchaniu pracowników urzędu uważa, że nie bardzo występują 

przesłanki aby należało petycję rozpatrzyć pozytywnie. Najbardziej racjonalne byłoby podjęcie decyzji 

po tym, jak radni otrzymają informację od policji o statystykach zdarzeń na omawianym terenie.  

Radny J. Dudkiewicz zaproponował, aby skierować pytanie o monitoring do zarządu osiedla w związku 

z tym, że wielokrotnie kamery pojawiają się w ramach zadań lokalnych.  

Przewodniczący K. Łączkowski podsumowując dyskusję oznajmił, że petycja zostanie skierowana do:  

• komisji budżetu,  

• urzędu, 

• zarządu osiedla Złotniki Osiedle.  

Ad. 6. 

Radny A. Bartkowiak zapytał, czy realne jest szkolenie z obrony cywilnej (podstawowe zachowania) dla 

mieszkańców poszczególnych jednostek organizacyjnych? 

RB A. Karpowicz odpowiedział, że nie ma już ustawy o powszechnym obowiązku obrony RP. Jest ustawa 

o obronie ojczyzny. Obecnie zadania obrony cywilnej zostały przekierowane/oparły się na PSP i OSP. 

Obrony cywilnej jako takiej nie ma.  

Ad. 7 - 8.  

Członkowie komisji odbyli dyskusję na temat formy odbywania posiedzeń (wyjazdowe wraz z 

wnioskodawcami lub na miejscu).  

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

Protokółowała:         Przewodniczący: 

Justyna Krawczyk        Krzysztof Łączkowski 


